
اخبارخبر كوتاه
شهردار خرم آباد در نشست با  رئیس دانشگاه جامع علمی کاربردی لرستان خبر داد:

 مرکز علمی کاربردی شهرداری خرم آباد با ۸۰۰ میلیون تومان بدهی منحل شد 

كشف 80 تن روغن طی تماس یک شهروند؛ 124 را فراموش نکنید

شهردار کرج:

پارک »ایران کوچک« با اعتبار ۴۰۰ میلیاردی افتتاح شد

شهردار خرم آباد گفت: علیرغم حمایت های 
مادی و معنوی و فرصت هایی که به مرکز علمی 
کاربردی شهرداری خرم آباد داده شد، متاسفانه این 
مرکز نتوانست خود را از حالت زیان ده بودن خارج 
کند و به ناچار مجبور به ادغام آن در مرکز آموزش 

علمی کاربردی جهاد دانشگاهی شدیم.
در جلسه ای با حضور شهردار خرم آباد، معاون 
و  بازرسی  معاون شهرسازی، حراست،  مالی،  اداری 
شهردار منطقه یک  و رئیس، معاونین و روابط عمومی 
همچنین  و  استان  کاربردی  علمی  جامع  دانشگاه 
رئیس و معاونین مرکز آموزش علمی کاربردی جهاد 
دانشگاهی که در دفتر شهردار خرم آباد برگزارشد 
آباد  کاربردی شهرداری خرم  علمی  ده  زیان  مرکز 
منحل و اندک دانشجویان  در حال تحصیل و سوابق 
آن تحویل مرکز جهاد دانشگاهی می گردد.در این 
حمایت  گفت:علیرغم  مقدم  شریفی  محمد  جلسه 
های مادی و معنوی، متاسفانه مرکز آموزش علمی 
بازده  کم  مرکز  یک  آباد  خرم  شهرداری  کاربردی 
انحلال  به  تصمیم  خاطر  بهمین  و  بود  ده  زیان  و 
دانشگاه جامع  رئیس  با مساعدت  و  آن گرفته شد 
به  استان، دانشجویان و سوابق آن  علمی کاربردی 
به  دانشگاهی  جهاد  کاربردی  علمی  آموزش  مرکز 
عنوان مرکز معین تحویل می گردد.وی اظهار کرد: 
و  دانشجویان  خدمت  در  توان  تمام  با  شهرداری 
اساتید خواهد بود و نمی گذارد آنان متضرر شوند 
همچنین تعداد ۳۵ دانشجوی ثبت نام شده، از این 
پس تحصیلات خود را در مرکز علمی کاربردی جهاد 

دانشگاهی ادامه می دهند.
پیگیر  که   بار  آخرین  افزود:  مقدم  شریفی 

در  گفتند  بودم  شهرداری  کاربردی  علمی  موضوع 
صورت مساعدت ۲۰۰ میلیون تومانی شهرداری به 
این مرکز، مرکز آموزش علمی کاربردی شهرداری 
خرم آباد می تواند به حیات خود ادامه و از زیانده 
بودن خارج شود.شهردار خرم آباد با بیان اینکه هر 
کجا جلوی ضرر را بگیرید سود کرده اید تصریح کرد: 
ما در مرکز علمی کاربردی شهرداری به دنبال سود 
بتواند  مرکز  این  بود که  این  ما  بلکه هدف  نبودیم 
با  اما متاسفانه  برابری کند  با هم  دخل و خرجش 
حمایت های صورت گرفته و فرصت های داده شده  
باز این مرکز نتوانست در مدار خودکفایی قرار گیرد 
می  اضافه  دامنه مشکلاتش  بر  روز  هر  متاسفانه  و 
شد و برای اینکه این مرکز گرفتاری های بیشتری 

برای شهرداری بوجود نیاورد تصمیم به انحلال آن 
گرفته شد.شریفی مقدم با بیان اینکه  ما به دنبال 
تغییر و تحولی در مرکز علمی  تا شاید  بودیم  این 
کاربردی شهرداری صورت گیرد اما متاسفانه شاهد 
تحول در این مرکز نبودیم.افزود: از آنجا که شرایط 
دانشگاه مطلوب نبود تصمیم به انحلال و ادغام آن 
اینکه  به  اشاره  با  شد.وی  گرفته  دیگری  مرکز  در 
وقتی برخی اساتید این مرکز از سال۹۵ تاکنون حق 
التدریس خود را دریافت نکرده اند یا پرسنل آن ۶ 
ماه حقوق نگرفته اند، تصریح کرد: مرکزی که ۳۰۸ 
میلیون تومان به اساتید ۲۵۰ میلیون تومان به مغازه 
داران،  ۲۵۰میلیون تومان بدهی معوق  و پرداخت 
نکردن بیمه پرسنل را در کارنامه دارد و فقط با ۳۵ 

دانشجو فعال است و  یک مرکز صددرصد زیان ده 
و کم بازده  است به نظر شما آیا این مرکز همچنان 
باید به کار خود ادامه دهد؟ با این تفاسیر چاره ای 
یادآورشد:  مقدم  نداشتیم.شریفی  آن  انحلال  جز 
وقتی دانشگاه به یک معضل تبدیل شده بود اگر آن 
را تعطیل نمی کردیم، ادامه فعالیت آن ظلم مضاعفی 
در حق شهرداری بود که خوشبختانه با یک تصمیم 
ادامه دکتر نیک پی  منطقی قید مرکز زده شد.در 
در  لرستان  کاربردی  علمی  جامع  دانشگاه  رئیس 
با  شرایطی  چنین  در  گفت:  شهردار  سخنان  تایید 
این حجم از بدهی و تعداد کم دانشجو ادامه فعالیت 
کاربردی شهرداری خرم  علمی  مرکز  برای  تنها  نه 
هم  دیگری  مرکز  هیچ  بلکه  نیست   به صلاح  آباد 
نمی تواند به فعالیت خود ادامه دهد و این مرکز هم 
یا  و  بروجرد  مانند مرکز علمی کاربردی شهرداری 
ارشاد باید منحل شود و دانشجویان آن جهت ادامه 
تحصیل در اختیار یک مرکز معین قرار گیرند.شاهرخ 
این  در  هم  دانشگاهی  جهاد  مرکز  رئیس  جایدری 
جلسه گفت: این مرکز آمادگی جذب ۳۵ دانشجوی 
مرکز علمی کاربردی شهرداری را دارد  و نمی گذارد 
آنها دچار سردرگمی و بلاتکلیفی  تحصیلی شوند.
سه طرف)شهرداری، دانشگاه جامع علمی کاربردی 
رفع  متعهد شدند جهت  دانشگاهی(  و مرکز جهاد 
در  مالی  و  آموزشی  کارشناسان  معرفی  با  ابهامات 
اقدام  اختلافی  موارد  رفع  به  نسبت  زمان  حداقل 
آموزش  مرکز  حذف  افزود:  شریفی  نمایند.شهردار 
علمی کاربردی شهرداری در یک فرآینده طولانی و 
با بررسی همه جوانب و با نظر کارشناسان حوزه های 

مختلف آموز عالی صورت گرفته است.

سازمان  شکایات  به  رسیدگی  واحد  رئیس   
اشاره  با  همدان  استان  تجارت  و  معدن  صنعت، 
و  تخلفات  به  رسیدگی  و   1۲4 واحد  اهمییت  به 
انجام شده  اقدامات  به شرح   شکایات شهروندان، 
طی  روغن  تن   ۸۰ کشف  جمله  از  حوزه  این  در 
خبرنگار  گزارش  پرداخت.به  شهروند  یک  تماس 
به  رسیدگی  واحد  رئیس  خورشیدی،  مهدی  ما، 
استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  شکایات 
مجازی  خبری  نشست  در  دوشنبه  روز  همدان 
تخلف  خدمات  و  کالا  اجباری  فروش  کرد:  عنوان 
تخلفات  این  برای  قانونگذار  و  شود  می  محسوب 
به  اشاره  با  است.خورشیدی  کرده  تعیین  مجازات 
مشاهده فروش اجباری دیگر کالاها همراه با روغن 
از سوی برخی از شرکت های پخش، عنوان کرد: به 
واحد های صنفی و همینطور فروشگاه های زنجیره 
ای برای قطع کردن دست واسطه هایی که روغن 
فروش  به  آزاد  بازار  در  و  کردند  می  خریداری  را 
از خرید  که  ایم  کرده  رسانی  اطلاع  رساندند،  می 
نمی  افزود:  کنند.وی  اطمینان حاصل  واقعی  های 
توان به فروشنده اجبار کرد که به همراه روغنی که 
دیگری  محصولات  یا  محصول  کند  می  خریداری 

محسوب  تخلف  موضوع  این  و  کند  خریداری  نیز 
می شود.

وی با بیان اینکه ۲ هزار و 1۷ مورد از گزارش 
های مردمی از طریق تلفن 1۲4 اعلام شده گفت: 
و  شده  ثبت   ir.1۲4.www سامانه  در  فقره   ۵۷۹
به  حضوری  صورت  به  نیز  مورد   ۸1۰ و  هزار  یک 
اند.رئیس واحد رسیدگی  واحد 1۲4 مراجعه کرده 
به شکایات سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
گرانفروشی،  از  ها  شکایت  بیشترین  افزود:  همدان 
واحدهای  در  گارانتی  خدمات  ارائه  عدم  و  تقلب 
شهر  در  ها  تخلف  این  درصد  که ۸۰  بوده  صنفی 
های  به شرکت  اشاره  با  است.وی  داده  رخ  همدان 
اجبار  را  واحدهای صنفی  فروشندگان  که   پخشی 
دیگری   محصولات  روغن  خرید  کنار  در  کنند  می 
نیز خریداری کنند، گفت: پرونده تخلف 1۵ شرکت 
در این زمینه ثبت شده است و تمام برخوردهای لازم 
به شکایات  رسیدگی  واحد  است.رئیس  انجام شده 
با  همدان  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان 
اشاره به همکاری شهروندان و تماس آن ها با سامانه 
1۲4 به عنوان یک مهم که می تواند منجر به کشف و 
جلوگیری از گرانفروشی شود، ابراز کرد:۸۰ تن روغن 

که از طریق همشهریان با واحد 1۲4 تماس گرفته 
شده بود کشف شد و طی یک روز بین شهروندان 
توزیع شد.وی خاطرنشان کرد: بیشترین شکایت ها 
مربوط به گروه مواد غذایی مانند گوشت مرغ، آرد 
و نان، گوشت قرمز و برخی از خدمات صنفی بوده 
است.خورشیدی تصریح کرد: علاوه بر شکایت های 
مردمی اعلام شده به سامانه 1۲4، ۲۰۰ فقره شکایت 
قرار  ما  اختیار  در  حکومتی  تعزیرات  طریق  از  نیز 
گرفته که رسیدگی شد.وی با بیان اینکه سامانه 1۲4 
به صورت شبانه روزی با ۳۰ اپراتور با شهروندان به 
فعالیت  مکالمات در حال  صورت مستقیم و ضبط 
است، عنوان کرد: کافی است شهروندان در صورت  
مشاهده تخلف با این سامانه تماس حاصل فرمایند.
وی با طرح این موضوع که نزدیک به ۲۰ تا ۳۰ هزار 
تماس تلفنی با 1۲4 انجام شده است که اغلب این 
است،  نمی کرده  ارتباطی  واحد 1۲4  به  ها  تماس 
حوزه  در  تنها  که  داریم  تقاضا  شهروندان  از  گفت: 
از  و  برقرار کنند  این واحد تماس  به  کاری مرتبط 
این طریق فرصت بیشتری را برای رسیدگی اولویت 
از  افزود:  کنند.وی  ایجاد  واحد  کارکنان  برای  ها 
ابتدای سال جاری مردم استان در حدود ۳۰ هزار 

شکایت را به 1۲4 گزارش داده اند که چهار هزار و 
4۰۶ مورد مربوط به واحدهای صنفی زیر پوشش ما 
بود که رسیدگی و برای متخلفان پرونده تعزیراتی 
تشکیل شد.خورشیدی با بیان اینکه مردم عزیز به 
خاطر داشته باشند که در چه مواردی نباید با این 
انصراف  برقرار کنند، خاطرنشان کرد:  ارتباط  واحد 
از  غیر  دلیلی  به  از خرید  پشیمانی  یا  از خریداری 
نمی شود  مربوط  واحد  این  به  کالا  بودن  معیوب  
و همینطوردرخواست  الزام به تنظیم هر گونه سند 
رسمی، خیانت در امانت، کلاهبرداری، افترا، تخلفات 
مربوط به اجناس دست دوم و کهنه که به حل و 
تاخیر،  خسارات  دریافت  شود،  می  مربوط  اختلاف 
تخلفات مربوط به پزشکان، داروخانه ها که مربوط 
به سازمان تعزیزات است و توسط علوم بررسی می 

شودبه واحد 1۲4 ارتباطی پیدا نمی کند.
پرونده تخل به ارزش ۲۲۲ میلیون تومان که 
مربوط به نمایندگی فروش خوراک آبزیان، پرونده 
دیگر مربوط به لاستیک فروشی بود.وی خاطرنشان 
مواد  گروه  به  مربوط  ها  شکایت  بیشترین  کرد: 
غذایی مانند گوشت مرغ، آرد و نان، گوشت قرمز و 

برخی از خدمات صنفی بوده است.

شهردار کرج گفت: پارک ایران کوچک پروژه ای ملی به مساحت 
برداری  بهره  به  تومان  میلیارد  اعتبار 4۰۰  با  که  است  هکتار  هفت 
رسید.به گزارش پایگاه خبری کرج امروز، علی کمالی زاده صبح امروز 
افتتاح  با  همزمان  که  کوچک«  »ایران  ملی  پارک  افتتاح  مراسم  در 
چند طرح بزرگ شهرداری های کشور توسط رئیس جمهور به صورت 
ویدئو کنفرانس انجام شد، اظهار کرد: پارک ایران کوچک پروژه ای 
اعتبار 4۰۰ میلیارد تومان  با  ملی به مساحت هفت هکتار است که 
به بهره برداری می رسد.وی با اشاره به اینکه در پارک ایران کوچک 
زیست بوم 1۲ منطقه گردشگری و فرهنگی مهم کشور شبیه سازی 
خانه  لر،  و  بختیاری  چادرایل  سیاه  پارک  این  در  گفت:  است،  شده 
از  بخشی  آذربایجان،  کپر  و  خوزستان  مُضیف  ترکمن ها،  اوی  آغاج 
بافت روستای ابیانه و آب انبار یزد، ارگ بم، بازار سعد السلطنه قزوین، 
شبیه سازی  مرکزی  مناطق  ساباط  و  جنوبی،  خراسان  بادی  آسیاب 
شده است.شهردار کرج در ادامه اضافه کرد: این پروژه قابلیت توسعه را 
دارد و چند الِمان دیگر از جمله »تپه ازُبکی« نیز به آن اضافه می شود.
کمالی زاده در ادامه به چند پروژه مهم دیگری که توسط شهرداری و 

با حمایت دولت در کرج اجرا شده و در حال تکمیل است، اشاره کرد 
و گفت: یکی از این پروژه مهم و بزرگ آزادراه شهید قاسم سلیمانی در 
ادامه آزادراه همت به طول 1۸ کیلومتر است که آزادراه شهید همت را 
در محدوده غربی شهر کرج وارد آزادراه کرج - قزوین می کند.به گفته 
وی این آزادراه، شاهراه غرب به شرق کشور را به عنوان یک کریدور 
به شدت  را  ورودی شهر کرج  ترافیکی  و  پشتیبانی می کند  موازی 
کاهش می دهد.شهردار کرج با تاکید بر اینکه این پروژه با مشارکت 
وزارت راه و شهرسازی در حال اجرا است، گفت: همه توان خود را 
افتتاح شود. امید  و  تدبیر  دولت  در  پروژه  این  تا  گیریم  می  کار  به 
به آخرین وضعیت پروژه متروی کرج  کمالی زاده در بخش دیگری 
اشاره کرد و گفت: این پروژه تا قبل از این دوره مدیریت شهری ۳۰ 
درصد پیشرفت داشت که در دو سال اخیر حدود 1۵ درصد پیشرفت 
را تجربه کرده و بخشی از آن در بهار 14۰۰ افتتاح می شود.وی به 
یکی دیگر از پروژه های مدیریت شهری کرج اشاره کرد که امروز بهره 
برداری می شود و افزود: ۸1 دستگاه اتوبوس نو به ناوگان حمل و نقل 
درون شهری کرج اضافه می شود.شهردار کرج همچنین تاکید کرد: 

۲۰ دستگاه دیگر نیز خریداری شده که تا پایان اسفندماه وارد ناوگان 
عمومی شهر خواهد شد.کمالی زاده در پایان اضافه کرد: طی دو سال 
اخیر و با حمایت دولت توانسته ایم 1۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اوراق 

مشارکت را صرف پروژه های عمرانی شهر کنیم.

مدیرکل کمیته امداد استان مرکزی خبر داد؛

احداث ۳000 واحد مسکونی برای محرومین استان مركزی

مدیر مخابرات منطقه گلستان : 

اصلاح نظام تعرفه گذاری در مخابرات لازمه توسعه ارتباطات مخابراتی است

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان مرکزی، گفت: ۳ 
استان مرکزی در  و مددجویان  برای محرومین  واحد مسکونی  هزار 
حال ساخت است.، مجید مؤمنی ظهر یکشنبه در نشست خبری در 
اراک، اظهار کرد: از تعداد ۳ هزار واحد مسکونی در حال ساخت برای 
بنیاد  محرومین و مددجویان تحت پوشش، ۲ هزار واحد آن توسط 
مسکن استان و یک هزار واحد دیگر نیز به وسیله کمیته امداد استان 
مرکزی در دست ساخت است. که امیدواریم تا پایان سال 14۰۰، تمام 
این واحدها آماده و به صاحبان اصلی آن که محرومین هستند، تحویل 
داده شود.وی افزود: در حوزه توانمندسازی مددجویان نیز طی سال 
جاری 1۰ هزار و ۳1۲ کارسازی شده که براثر همین کارسازی برای 
برای ۲  به طور مستقیم و  پایدار  اشتغال  مددجویان ۷ هزار و ۳۶۶ 

هزار و ۹4۶ نفر دیگر اشتغال غیر مستقیم در استان ایجاد شده است 
که نسبت به برنامه تعیین شده برای استان که ۵ هزار و ۲4۷ اشتغال 
است حدود 14۰ درصد رشد را نشان می دهد.مؤمنی خاطر نشان کرد: 
به طور متوسط برای هر نفر ۳۹ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان اعتبار برای 
توانمندسازی در نظر گرفته شده است و بیش از 1۲۰ هزار میلیارد 
تومان اعتبار برای اشتغال این مددجویان کارسازی شده، پیش بینی 
آموزش  مدد جویان  از  نفر  و۲۳  یکهزار  برای  تاکنون  که  است  شده 
دیده کاریابی شده است.مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان 
مرکزی بیان کرد: اکنون 4۷ هزار و 41۰ خانوار با جمعیتی بالغ بر ۸4 
هزار و ۷۵۳ نفر تحت پوشش کمیته امداد استان مرکزی قرار دارند 
داد:  ادامه  را تشکیل می دهند.مؤمنی  استان  که 1۹ درصد جمعیت 

فوت  آنها  ۶۵ درصد مددجویان خانواده هایی هستند که سرپرستان 
کرده اند و یا از کار افتاده هستند و ۲1 درصد را نیز خانواده های تبصره 
14 تشکیل می دهند.وی بیان کرد: هم اکنون 1۹۹ مرکز نیکوکاری 
محرومیت  جهت  در  خوبی  اقدامات  که  دارد  وجود  استان  در  فعال 
بالغ بر ۶۰ میلیارد تومان  زدایی انجام می دهند و تاکنون این مرکز 
به مددجویان کمیته امداد و دیگر محرومین کمک کرده اند.مدیرکل 
اقدامات  به  اشاره  با  مرکزی  استان  )ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته 
که  کودکانی  به  مناسب  تغذیه  تحویل  مورد  در  استان  امداد  کمیته 
دچار سوءتغذیه هستند افزود: در سال جاری با کمک خیرین ۷۹۵ 
جهیزیه تهیه و به مددجویان اهدا شده است و از سوی کمیته امداد 

استان مرکزی یک هزار و 1۰۰ بیمار صعب العلاج شناسایی شده اند

درجمع  که  شهمرادی  غلامعلی  مهندس 
اینکه  به  اشاره  با  گفت  می  سخن   خبرنگاران 
د  توسعه  و  گذاری  به جهت سرمایه  اصلی  تمرکز 
رمخابرات از محل درآمدها می باشد افزود: حمایت 
همه جانبه از مخابرات از سوی نهادهای تاثیر گذار 
و اجرای فرآیند اصلاح تعرفه ها در توسعه و تامین 
ارتباطی مثمر ثمر خواهد  با کیفیت  زیرساختهای 

بود.
بر  تاکید  با  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
مانده  ثابت  ها  تعرفه  که  است  زیادی  مدت  اینکه 

می  نظر  به  ضروری  ها  تعرفه  تغییر   : افزود  است 
حوزه  در  گذاری  سرمایه  افزایش  قطعا  و  رسد 
انجام  قابل  تعرفه  افزایش  با  مخابرات  و  ارتباطات 

خواهد بود .
اندازی  خبرراه  اعلام  با  شهمرادی  غلامعلی 
فجر  مبارک  دهه  ایام  در  مخابراتی  پروژه   1۲4
پروژه  این   : توسط مخابرات منطقه گلستان گفت 
ها با محوریت تقویت اینترنت و پوشش تلفن همراه 
به  ها  سایت  به  فیبررسانی  و  است  شده  عملیاتی 
سرعت  و  بالا  کیفیت   لحاظ  از  فیبر  اینکه  لحاظ 

سرویسها  ارتقاء  در  موثری  نقش  اطلاعات  تبادل 
باشد. می  ها  طرح  این  مهمترین  جمله  از  دارد 
وی همچنین توسعه پورت های پرسرعت اینترنت 
خانگی و تقویت و بهینه سازی شبکه انتقال را از 
اندازی  راه  با  افزود:  و  پروژ ها دانست  جمله دیگر 
میلیارد   ۲14 بر  بالغ  اعتباری  با  که  ها  پروژ  این 
تومان به بهره برداری رسیده است تحول بزرگی در 
کیفیت و پوشش اینترنت و توسعه همراه اول اتفاق 
افتاده است .مدیر مخابرات منطقه گلستان با اشاره 
به اینکه نشست مطبوعاتی موجب دریافت اطلاعات 

از جامعه خواهد شد از رسانه های خواست با تبادل 
درست و به موقع اطلاعات بین سازمان ها و مردم 
در راستای رفع مشکلات و خواسته های مردم  ، 
انجام شده توسط  اقدامات  همچنین اطلاع رسانی 
با  نمایند.غلامعلی شهمرادی  فعالیت   ، ها  سازمان 
افزایش ظرفیت  و  ارتباطات  بهبود  اینکه  بر  تاکید 
 : گفت  است  شده  انجام  اقدمات  نتیجه  شبکه 
در  پیشرو  و  برتر  استانهای  جزء  اساس  برهمین 
کشور می باشیم و در ارزیابی شاخص ها در توسعه 

ارتباطات موفق عمل کرده ایم .

در دومین جلسه کمیته عالي نظام پیشنهادهاي 
شرکت برق منطقه اي گیلان مطرح شد

دعوت از کارکنان برای ارائه ایده ها 
و پیشنهادهای خلاقانه

نظام  عالی  کمیته  جلسه  دومین 
با  گیلان  ای  منطقه  برق  شرکت  پیشنهادهای 
دستور کار بررسی و تصویب پیشنهادات ارسالی 
 ۹ تاریخ  در  تخصصی  های  کارگروه  سوی  از 
زاده  داراب  برگزار شد.بهمن  اسفند سال جاری 
در  گیلان  ای  منطقه  برق  شرکت  عامل  مدیر 
ابتدای جلسه مذکور با تاکید بر اهمیت موضوع 
نظام پیشنهادها، گفت: انتظار می رود دبیرخانه 
نظام پیشنهادها در شرکت فعال تر شده و همه 
کارکنان فارغ از سطح و جایگاه شغلی، به ارائه 
ایده ها و پیشنهادهای نوآورانه و خلاقانه بپردازند 
ارکان  تمامی  کلی  طور  به  و  مدیریت  طبعاً  و 
ایده ها مشتاقانه  این  از  استفاده  نیز در  شرکت 
ارائه  از  پس  جلسه،  این  نمود.در  خواهند  اقدام 
گزارشی از پیشنهادهای دریافت شده و عملکرد 
“کارگروه های تخصصی نظام پیشنهادها” توسط 
و  وری  بهره  و  استراتژیک  مدیریت  دفتر  مدیر 
ای  منطقه  برق  پیشنهادهای شرکت  نظام  دبیر 
گیلان، پیشنهادهای دریافت شده توسط اعضای 
گرفتند. قرار  بررسی  و  بحث  مورد  عالی  کمیته 
عالي  کمیته  دومین جلسه  در  که  است  گفتنی 
نظام پیشنهادها، از مجموع ۲۶ پیشنهاد مصوب 
پیشنهاد   1۶ تعداد  تخصصی،  های  کارگروه 
تصویب و تعداد ۳ پیشنهاد برای بررسی بیشتر 
به کارگروه های تخصصی مربوطه ارجاع گردید. 
پذیرفته  پیشنهادهای  به  شد  مقرر  همچنین 
شده، در چهارچوب آیین نامه نظام پیشنهادهای 
مصوب  پاداش  گیلان،  ای  منطقه  برق  شرکت 

پرداخت شود.

مصرف بالغ بر ۴۴هزار تن گاز ال پی 
جی در گیلان

نفتی  فرآورده های  پخش  شرکت  مدیر 
طی   : گفت   ، بالادست  کورش   ، گیلان  منطقه 
یازده ماهه سال جاری 44 هزار و 4۷۶ تن گاز 
L.P.G )مایع( در استان گیلان به مصرف رسید 
پخش  ملی  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  .به 
از  نقل  به  و  گیلان  منطقه  نفتی  های  فرآورده 
اسفند  پایان  لغایت  فروردین  از  منطقه  مدیر 
مایع  گاز  تن   4۷۶ و  هزار   44 جاری  سال  ماه 
نسبت  رقم  این  که  رسید  مصرف  به  استان  در 
 )  ۲۸۵ و  هزار   44  (  ۹۸ سال  مدت  همین  به 
دهد  می  نشان  را  ۰.4۳درصدی  رشد  و  تن 
.مدیر منطقه افزود : در گیلان 1۵ هزارخانوار از 
نعمت گاز طبیعی برخوردار نیستند که سوخت 
این خانوارها در بخش پخت و پز به صورت گاز 
L.P.G   تامین می شود و ماهانه به هر خانوار 
 : کرد  اظهار  می گیرد.وی  تعلق  گرم  کیلو   44
شرکت  چهار  توسط  استان  در  مایع  گاز  توزیع 
پارس   ، گاز  پرسی   ، گاز  بوتان   ( کننده  توزیع 
گاز ، چوبرگاز و ارسا گاز(  و۲1 باب تاسیسات و 
انجام می شود  4۰۰ تن عامل توزیع در گیلان 
.مدیر منطقه با اشاره به توزیع روزانه  1۸۳ هزار 
تن گاز مایع گفت : با پیگیری های انجام شده و 
بیش  استان  گاز  بیشتر مردم سهمیه  رفاه  برای 
مواقع  در  تا  شده  گرفته  نظر  در  واقعی  نیاز  از 
مقام  این  شود.  ایجاد  کمتری  مشکلات  بحرانی 
سیلندر  تاسیسات   : افزود  همچنین  مسئول 
نظارت  و  هستند  صنوف  جزو  مایع  گاز  پرکنی 
بر جذب سهمیه اختصاص یافته و توزیع بهینه 
آن در استان در اختیار همکاران محترم سازمان 
هرگونه  و  است  استان  تجارت  و  معدن  صنعت، 
مذکور  سازمان  توسط  حوزه  این  در  نارسایی 

پیگیری می شود .

رئیس پلیس راهور استان : تداوم 
تشدید برخورد با ترددهای شبانه در 

شهرستان های غرب استان تهران 
تشدید  از  استان،  راهور  پلیس  رئیس   
شخصی  خودروهای  شبانه  ترددهای  با  برخورد 
خبر داد و در این رابطه اظهار داشت: برابر مصوبه 
ستاد ملی مقابله با کرونا ممنوعیت تردد شبانه 
خودروهای شخصی همچنان از ساعت ۲1 شب 
باقی است. به گزارش  بامداد به قوت خود  تا ۳ 
حامد  سرهنگ”  پلیس،  خبری  پایگاه  خبرنگار 
های  محدودیت  تمام  اینکه  بیان  با  محمودی” 
شبانه در کلیه شهرستانهای غرب استان تهران 
ستاد  اعلام  برابر  داشت:  بیان  شود،  می  اعمال 
قرمز،   تمام  شهرهای گروه  با کرونا  مقابله  ملی 
نارنجی ، زرد و آبی مشمول منع تردد شبانه می 
باشند و پلیس با همه امکانات انسانی و تجهیزات 
مالکان  با  و  پرداخته  تخلفات  رصد  به  ترافیکی 
بامداد   ۳ تا  شب   ۲1 ساعات  از  که  خودروهای 
در شهرستانهای غرب استان تهران تردد داشته 
پلیس  رییس  کند.  می  قانونی  برخورد  باشند 
راهور غرب استان تهران در عین حال بر ضرورت 
گفت:  و  کرد  تاکید  پلیس  با  مردم  همراهی 
ترددهای  از  شهروندان  که  است  لازم  همچنان 
غیرضروری خودداری کنند تا چرخه شیوع کرونا 

سریعتر متوقف شود.

افزایش ۴ برابری اختصاص قیر رایگان 
برای سال آینده

مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
قیر  اختصاص  برابری  چهار  افزایش  به  اشاره  با 
برای  باید  مدیران  گفت:  ها،  دستگاه  به  رایگان 
گودرزوند  مهرداد  کنند.  تلاش  بیشتر  جذب 
بودجه  برگشت  دلیل  اظهار کرد: عمده  چگینی 
این بود که دولت ابتدا ۳۸ درصد سهم صندوق 
بخشی  که  کرده  تعریف  گونه ای  به  را  توسعه 
صرف بدهی دولت می شد اما با پیگیری مجلس 
ایرادات اصلاح و مقرر شد تا یک میلیون بشکه 
صندوق  به  درصد   ۳۸ آن  مازاد  و  درصد   ۲۰
توسعه برگردد. وی با اشاره به کاهش 4۰ هزار 
 ،14۰۰ بودجه  در  نفت  به  وابستگی  میلیاردی 
بیان کرد: ۵۰ هزار میلیارد تومان دیگر علاوه بر 
مبلغ قبلی، افزایش مالیات داشتیم و سهم نفت 
نیز 1۹۹ هزار میلیارد تومان است که به گونه ای 
افزایش  میزان  این  چقدر  هر  تا  کردیم  طراحی 

یابد، ۳۸ درصد به صندوق توسعه بازگردد.

وقتی بومی سازی و خوداتکایی مشق 
شب متخصصان ایرانی می شود

تداوم  از  اهواز  رامین  نیروگاه  مدیرعامل   
موردنیاز  تجهیزات  و  قطعات  سازی  بومی 
تلاش  با  نیروگاه  این   ۶ و   ۵ تولیدی  واحد های 
محمدی  داد.خلیل  خبر  بومی  متخصصان 
چالش های  به  اشاره  با  نیروگاه  این  مدیرعامل 
نیروگاه  این  نیاز  مورد  قطعات  تامین  با  مرتبط 
تامین  گفت:  خارجی  و  داخلی  بازار های  از 
ویژه  به  تولیدی  واحد های  نیاز  مورد  قطعات 
یکی  اساسی  تعمیرات  و  بازسازی  زمان  در 
می شود. محسوب  هایما  دغدغه  مهم ترین  از 

نیروگاهی  قطعه  بومی سازی ۸۲  به  اشاره  با  او 
داشت:  بیان   ۶ و   ۵ تولیدی  واحد های  موردنیاز 
اقتصاد  با عملی کردن شعار  توانستیم  الحمدلله 
مقاومتی و با اعتماد به دانش و تجربه ارزشمند 
متخصصان نیروگاه بخشی از نیاز های خود را از 
طریق کارگاه های مستقر در نیروگاه مورد ساخت 
محمدی، ساخت  گفته  دهیم.به  قرار  استفاده  و 
در  مهمی  نقش  واحد ها  این  نیاز  مورد  قطعات 
صرفه جویی ارزی، کاهش زمان تعمیرات اساسی 
برق  تولید  مدار  از  واحد ها  زمان خروج  مدت  و 
بر  نظارت  سرپرست  زاده  شاهین  دارد.شاهین 
بیان  با  اهواز  رامین  نیروگاه  تراشکاری  کارگاه 
توانستیم  شده  انجام  ریزی های  برنامه  با  اینکه 
طی بهمن ماه امسال ۸۲ نوع قطعه را ساخته و 
اظهار کرد: مجموع قطعات  قرار دهیم،  استفاده 
هستند،  عدد   ۹۸ قطعات  این  از  شده  ساخته 
رعایت  و  بلااستفاده  متریال  از  استفاده  البته 
استاندارد های لازم مهمترین رویکرد کارگاه های 
به شمار  قطعات  فرآیند ساخت  در  نیروگاه  این 
تولیدی  واحد   ۶ با  اهواز  رامین  می رود.نیروگاه 
مگاوات   ۸۵۰ و  هزار  یک  ظرفیت  مجموع  با  و 
و  است  کشور  بخاری  نیروگاه  بزرگترین  ساعت 
ضمن تولید پایدار انرژی حیاتی برق و پشتیبانی 
از شبکه سراسری، بسیاری از قطعات مورد نیاز 
خود را با تکیه بر دانش، تجربه و تخصص کارکنان 

خود طراحی و مورد ساخت قرار می دهد.

مدیر مالی مخابرات منطقه گلستان:
پرداخت سریع و آسان قبوض تلفن 

ثابت بدون نیاز به شناسه قبض
از  گلستان  منطقه  مخابرات  مالی  مدیر 
به  نیاز  بدون  ثابت  تلفن  قبوض  سریع  پرداخت 
شناسه قبض خبر داد.جهت تسریع و تسهیل در 
ثابت مشترکین در سطح  تلفن  پرداخت قبوض 
استان گلستان امکان جدیدی تعبیه شده است 
که بدون نیاز به داشتن شناسه قبض ، پرداخت 
مالی  مدیر  قاسمی  بود.حمیدرضا  ممکن خواهد 
خبر  این  اعلام  ضمن  گلستان  منطقه  مخابرات 
گفت: امکان جدیدی بر روی تمامی دستگاههای 
در   ، فروشگاهها  در  فعال   ، پارسیان  بانک  پوز 
شده  فراهم  استان  روستاهای  و  شهرها  سراسر 
که مشترکین محترم صرفاً با وارد نمودن شماره 
تلفن ثابت با کد شهرستان ، می توانند با سرعت 
و  پایان دوره  واریز بدهی  به  به آسانی نسبت  و 
میاندوره تلفن ثابت  خود اقدام نمایند.وی گفت 
بودن  قطع  در صورت   ، پرداخت  روش  این  با   :
تلفن مشترک ، بدون نیاز به تماس و یا مراجعه 
به مخابرات ، تلفن  قطع شده بطور خودکار وصل 

خواهد شد.

مدیر مخابرات منطقه گلستان :
 پیشرفت طرح های توسعه ای در گرو 
کاهش میزان لاوصولی مخابرات منطقه 

گلستان
جلسه  در  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
بررسی لاوصولی ، پیشرفت طرح های توسعه ای 
را در گرو کاهش  میزان لاوصولی دانست.در این 
جلسه که با حضور مهندس غلامعلی شهمرادی و 
مدیران و روسای دست اندرکار برگزار شد ، ابتدا 
مهندس غلامعلی شهمرادی با اعلام میزان لاوصولی 
مخابرات استان گفت : در صورت افزایش بیش از 
پیش بدهی مشتریان به مخابرات ، متاسفانه طرح 
های توسعه ای دچار کندی اجرا خواهد شد.مدیر 
مطلب  این  به  اشاره  با  گلستان  منطقه  مخابرات 
از محل  ارتباطات مخابراتی در استان  که توسعه 
تلفن  کارکرد  و  باشد  درآمدهای کسب شده می 
ثابت از جمله منابع درآمدی مخابرات است  گفت : 
وصول مطالبات می تواند کمک بزرگی در راستای 
افزایش کیفیت و توسعه ارتباطات باشد.وی با تاکید 
به مدیران وروسای مربوطه بر اندیشیدن تدابیر لازم 
در این زمینه افزود: با استفاده از راهکارهای مناسب 
در جهت کاهش میزان لاوصولی  برنامه ریزی و 
تا رسیدن به نتایج مطلوب تلاش نمایند.مهندس 
نیز  مشتریان  از  همچنین  شهمرادی  غلامعلی 
خواست تا با پرداخت بدهی های خود به مخابرات 
، در افزایش کیفیت شبکه کمک نمایند تا علاوه بر 
عدم قطع سرویس های دریافتی از سوی مخابرات 
، موجب اختلال در تحقق برنامه ها و طرح های 

توسعه ای مخابرات نشوند.

حضور مدیر مخابرات منطقه گلستان از 
سازمان فضای مجازی سراج

با حضور در  مدیر مخابرات منطقه گلستان 
سازمان فضای مجازی سراج در استان ضمن بازدید 
از بخشهای مختلف بامسئول آن به گفتگو نشست 
دفتر  در  حضور  با  شهمرادی  غلامعلی  .مهندس 
سازمان فضای مجازی سراج گفت: تولید محتوی 
مناسب در فضای مجازی از جمله راهکارهای ارتقاء 
مردم  برای   کاربردی  اطلاعات  تامین  و  فرهنگ 
ها  رسانه  به مسئولیت خطیر  اشاره  با  .وی  است 
در راستای تزریق دانش وفرهنگ به جامعه افزود: 
با توجه به شرایط کنونی و استفاده بیش از پیش 
مردم از خدمات الکترونیک و فضای مجازی باید 
از فرصت پیش آمده بهره برداری کرد و نسبت به 
تولید محتوی  و مناسب سازی فضای مجازی برای 
تمامی گروههای جامعه اقدام کرد.مدیر مخابرات 
منطقه گلستان با تاکید بر اینکه مخابرات آمادگی 
لازم برای همکاری با سازمان فضای مجازی سراج  
استان  قدردانی کرد  فعالان رسانه ای  از  را دارد 
وگفت : اکنون اهمیت فضای رسانه ای در کشور 
برای محتوی  و  احساس می شود  قبل  از  بیشتر 
سازی در این فضا باید تلاش بیشتری انجام شود  
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